



GLOBAL GEOPARKS NETWORK

International Association on Geoparks

CELEBRATING EARTH HERITAGE – SUSTAINING LOCAL COMMUNITIES

Haute Provence Geopark, Musée Promenade,
10 Montée Bernard Dellacasagrande,
BP 156, 04005 Cedex Digne les Bains – France.
Téléphone : 06 79 87 36 22

E-mail: ggnassociation@hotmail.com
www.globalgeoparksnetwork.org

FIGHT AGAINST CORONA VIRUS

GGN express solidarity to Chinese Global Geoparks

团结一致，抗击疫情

世界地质公园网络致中国世界地质公园

Dear colleagues from the Chinese Global Geoparks,

亲爱的中国世界地质公园的同事们，

At this special moment, when the Chinese people are making heroic efforts to win the fight against the novel corona virus (2019-nCoV), the GGN Executive Board (ExB), on behalf of all the Global Geopark Network Members, expresses our greatest respect and sympathy to you.

在中国人们英勇抗击新型冠状病毒的特殊时刻，世界地质公园网络执行局代表世界地质公园网络所有成员，向你们致以崇高的敬意和诚挚的问候。

We would like to express our sympathy and thoughts especially to our colleagues of the Huanggang-Dabieshan UGGp and Shennongjia UGGp in Hubei Province, the area most affected by the novel corona virus (2019-nCoV).

我们向处于疫情最严重的湖北省的黄冈-大别山世界地质公园和神农架世界地质公园的同事们致以特别的关心和问候。

Since the beginning of this year, the novel corona virus has caused great damages to our society. It has also strongly affected the normal operation of Global Geoparks in China.

年初以来，新型冠状病毒极大地扰乱了我们正常的社会生活，同时也对中国世界地质公园的正常运作造成了极大的影响。

We are all following the immense efforts made by the Chinese Authorities and the Chinese people to win the fight with the novel corona virus.

我们始终关注着中国政府和中国人民为抗击疫情所做出的巨大努力。

We do understand the difficulties you are facing and we will be next to you in the next period, taking initiatives to express our solidarity and support.

我们完全理解你们所面临的困难。在接下来的日子里，世界地质公园网络将与你们并肩作战，共同战胜疫情。

Dear Chinese Global Geoparks colleagues,

亲爱的中国世界地质公园的同事们，

Your difficulty is our difficulty, the Global Geoparks Network big family is and will always be with you.

你们的困难就是我们困难，世界地质公园网络大家庭将始终与你们并肩作战。

Our thoughts and our hearts are with you!

我们与你们心心相印！

The Global Geoparks Network will always firmly support the healthy development of every member of our Network.

世界地质公园网络始终致力于支持每一个网络成员的健康发展。

Wuhan Jiayou! Hubei Jiayou!! China Jiayou!!!

武汉加油！湖北加油！！中国加油！！！！

February 10th, 2020

For the Global Geoparks Network

为了世界地质公园网络



Professor Nickolas Zouros

尼古拉斯·邹若思教授

President of the GGN Executive Board

世界地质公园网络执行局主席